
Til beboerne i afdeling 20 

Referat fra afdelingsbudgetmødet den 5.09.2012. 

Fremmødt var 20 beboere. 

Velkomst ved formand Rita Hansen. 

1. Nina blev valgt til ordstyrer. 

2. Rita fremlagde bestyrelsens beretning. 

 1- Der bliver lavet 4 stationer til affald, som skal være klar til d. 1.10.2012. 

 Beboerne i Holmgade 8D vil selv sørge for deres husholdningsaffald. 

 2- Der skal opsættes nyt stakit ved haverne i Bladts gård, ud mod Holmgade. 

 3- Der opsættes nye postkasser ved nr. 1-31 og 10-18 

 

3. Oplæg 2013. 

 1- Der skal males gavlender i Bladts gård. 

 2- Der skal indsættes nye toiletter med 2-skyl, hos de beboer der endnu ikke har 

fået det. (og blandingsbatterier.) – Der hentes tilbud hjem. 

 

4. Jan fremlagde budgetter for 2013, og de blev godkendt. 

5. Indkomne forslag. 

Forslag nr. 1 

1- Beboerne skal selv opsætte og bekoste udhæng. Opsættes 

håndværksmæssigt korrekt. 

2- Kæledyr tilladt - Ikke vedtaget. 

3- Rita tager en snak med dem der parkerer ulovligt. 

4- Legeplads - Der arbejdes på sagen 

Forslag nr. 2 

1- De små huse vil fremover, fortrinsvis blive udlejet til folk på 55+. 

6. Leif Plath, Ved Vandtårnet 10, blev genvalgt som bestyrelsesmedlem. Nina 

Mikkelsen, Ved Vandtårnet 4, blev valgt til bestyrelsen. 

7. Ulla Høgh, Ved Vandtårnet 31, blev valgt som suppleant. 

8. Eventuelt. 

 Der blev klaget over fugt i nr. 13-31 og 8D. Der vil blive kigget på det. 

 

Rita takkede for et godt fremmøde og for god ro og orden. Derefter gik vi alle til en 

pragtfuld middag. 

Ref. Anette Plath             


